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Rada Miasta w Myszkowie 
Sesja Rady Miasta w Myszkowie 

 

Protokół nr XXX/20 

XXX Sesja w dniu 30 października 2020r.  

Obrady rozpoczęto 30 października 2020r. o godz. 10:34 ( w związku z awarią techniczną 

rozpoczęcie sesji uległo opóźnieniu), a zakończono o godz. 10:51 tego samego dnia. Sesja 

odbywała się w trybie zdalnym. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Magdalena Balwierz 

2. Daniel Borek 

3. Eugeniusz Bugaj 

4. Robert Czerwik 

5. Elżbieta Doroszuk 

6. Andrzej Giewon 

7. Beata Jakubiec-Bartnik 

8. Sławomir Jałowiec 

9. Zofia Jastrzębska 

10. Norbert Jęczalik 

11. Dominik Lech 

12. Beata Pochodnia 

13. Małgorzata Skinder 

14. Halina Skorek - Kawka 

15. Iwona Skotniczna 

16. Tomasz Szlenk 

17. Jacek Trynda 

18. Jerzy Woszczyk 

19. Adam Zaczkowski 

20. Tomasz Załęcki 

21. Ewa Ziajska – Łazaj 

 

Ponadto w zdalnej sesji wzięli udział: 

 

1. Burmistrz Miasta Myszkowa                        - p. Włodzimierz Żak 

 

 

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie skargi złożonej na Dyrektora Przedszkola Nr 2 w Myszkowie. 
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4. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Do punktu 1.  

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

 

XXX sesję Rady Miasta w Myszkowie otworzył i prowadził przewodniczący Rady Miasta 

w Myszkowie p. Jerzy Woszczyk. Przeprosił mieszkańców i radnych za opóźnienie w sesji. 

Opóźnienie wynikło z przyczyn technicznych i problemów z programem e-sesja. 

Poinformował, że sesja odbywa się w trybie zdalnym. Powitał wszystkie osoby biorące udział 

w zdalnym posiedzeniu W tej chwili będę wyczytywał kolejno nazwiska radnych w celu 

potwierdzenia udziału w dzisiejszym posiedzeniu. Proszę wyczytywaną osobę o werbalne 

potwierdzenie obecności.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk wyczytywał kolejno nazwiska radnych, 

którzy zgłaszali swój udział w obradach. 

 

Przewodniczący poprosił radnych o naciśnięcie przycisku kworum w celu sprawdzenia 

obecności oraz o zapisanie wyniku głosowania. 

 

Udział w posiedzeniu potwierdziło 19 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że podejmowane uchwały będą prawomocne. 

Przedstawił porządek posiedzenia. 

 

Do punktu 2.  

Ustalenie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk poinformował, że wszyscy radni otrzymali 

wniosek burmistrza miasta o zwołanie sesji oraz projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Zapytał czy są pytania do porządku obrad? 

Radna p.Małgorzata Skinder powiedziała, że chciałby się odnieść do ostatnio organizowanych 

spacerów po naszym mieście Chciałabym zaznaczyć, że w naszej cywilizacji(…) (wypowiedź 

niesłyszalna) oznacza nawoływanie do aktów przemocy i nienawiści. Dziękuję bardzo. 

Radna p.Iwona Skotniczna powiedziała, że prosiłaby o rozszerzenie tego punktu, w którym 

w tej chwili wystąpiła p.Małgorzata Skinder. Zwracałam się do p.przewodniczącego przed 

sesją o umożliwienie zabrania głosu i p.przewodniczący powiedział mi, że nie udzieli, więc 

w związku z tym teraz się zwracam. 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że mamy porządek obrad, proszę przeczytać 

regulamin. To jest sesja w trybie nadzwyczajnym, a nie w trybie zwyczajnym. 

Radna p.Iwona Skotniczna powiedziała, że doskonale to rozumie, ale pamiętam inne sesje, 

gdzie było kilka punktów i można było zabierać głos i nie było takiej blokady, jak dzisiaj. 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są jeszcze jakieś uwagi? Ponieważ nie ma …… 
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Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że on jeszcze ma uwagę. Proszę nie robić takich min, 

nie patrzeć się na boki. Proszę nas wysłuchać i proszę dać do głosu radnych, skorzystać, że 

jest taka możliwość. Proszę nie robić cenzury i proszę tutaj nie blokować powiedzenia 

radnym kilku swoich zdań. 

Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk zwrócił się do radnego. Panie radny otrzymał 

pan porządek posiedzenia, otrzymał pan materiały, więc nie rozumiem. 

Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że jeszcze raz powtórzy p.przewodniczącemu. Pani 

radna Iwona powiedziała wyraźnie, że nie jedna sesja nadzwyczajna była taka, gdzie można 

było powiedzieć kilka różnych tematów. Zdarzały się różne sytuacje. Teraz jest taka sytuacja, 

jaka jest, są strajki. Ludzie się martwią, jest problem duży w mieście. Nie może być teraz tak, 

że pan udaje, że nic się nie dzieje (…) (wypowiedź niesłyszalna). 

Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk powiedział, że sesja jest dla rozpatrzenia 

skargi, a nie na tematy polityczne. 

Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że tak, on rozumie, ale proszę dopuścić radnych do 

głosu. 

Radna p.Iwona Skotniczna powiedziała, że jest ustalenie porządku obrad, w związku z tym 

chcemy ustalić porządek obrad. Takie są nasze sugestie. 

Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk powiedział, że żeby państwo radni zmienili, 

porządek obrad ustalił p.burmistrz i tylko za zgodą p.burmistrza możemy zmienić porządek 

obrad. 

Radny p.Tomasz Załęcki powiedział, że prosi o to, aby umożliwić radnym możliwość 

wypowiedzenia się w kwestii ostatnich wydarzeń. 

Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk powiedział, że wczoraj była połączona 

komisja i w ogóle państwo nie zabierali głosu w tym temacie. 

Radna p.Iwona Skotniczna powiedziała, że wierzy w to, że p.burmistrz zrozumie sytuację 

i zmieni porządek obrad. 

Radna p.Beata Pochodnia poprosiła, żeby zakończyć tą dyskusję, to jest mój wniosek 

formalny i przejść do procedowania dzisiejszej sesji. Nie było wyjątków, na komisjach 

nadzwyczajnych poruszamy się tylko w obrębie tematów, które są zgłoszone do porządku 

i nie róbmy od tego w dniu dzisiejszym wyłomu. Jeżeli radni chcą zabrać głos to proszę, 

jeżeli pan może p.przewodniczący, umożliwić to po zakończeniu tak, żeby państwo jeszcze 

byli na wizji, niech przekażą mieszkańcom to, co chcą przekazać, natomiast w tej chwili 

ustalmy porządek. 

Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk zapytał czy p.burmistrz nas słyszy? 

 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak potwierdził.  

Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk powiedział, że na wniosek p.burmistrza 

została zwołana sesja. 
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Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że wie o co chodzi. Sytuację w tej chwili 

mamy bardzo trudną, ja też mam bardzo trudną sytuację organizacyjną w urzędzie. Przed 

chwilą doświadczyliśmy kłopotów technicznych, spowodowanych niską jakością usługi przez 

firmę MWC z Poznania, co spotkało się ze zdenerwowaniem niektórych radnych, za co 

przepraszam i spróbujemy wyciągnąć konsekwencje wobec firmy w płatności za usługę, która 

w tej chwili jest świadczona. Natomiast szanując dotychczasowy porządek obrad sesji 

nadzwyczajnej, jeżeli p.przewodniczący uzna, to po sesji, ponieważ rozumiem, że państwo 

radni chcecie wykorzystać tą platformę i to, że jest komunikacja zdalna, żeby ewentualnie 

odnieść się do wydarzeń czy zaapelować o coś, nie wiem, jaki jest zamiar, ale, żeby to nie 

było w ramach obrad sesji. Tak, że moja propozycja jest taka, żeby p.przewodniczący 

umożliwił wykorzystanie łączy internetowych, ale już poza porządkiem obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk powiedział, że rozumie. Po zakończeniu 

udostępnimy, możemy porozmawiać. 

Do punktu 3.  

Rozpatrzenie skargi złożonej na Dyrektora Przedszkola Nr 2 w Myszkowie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że skarga była omawiana w dniu 28.10.20r. na 

posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja  po zapoznaniu się ze wszystkimi 

materiałami zarekomendowała uznanie skargi za bezzasadną. 

 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

złożonej na Dyrektora Przedszkola nr 2 w Myszkowie, uznający skargę za bezzasadną. 

 

Zapytał czy są pytania do projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Radny p.Eugeniusz Bugaj zgłosił, że ma problem techniczny i prosi, żeby uznać, że jest za 

odrzuceniem. 

 

Radna p.Małgorzata Skinder poprosiła o reasumpcję, ponieważ jest przeciwna tej skardze. 

 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że anulujemy pani głos. Powtarzamy głosowanie. 

 

Radna p.Halina Skorek –Kawka zapytała: jako bezzasadna? Napisane jest? 

 

Przewodniczący Rady Miasta potwierdził, że tak. Kto jest za uchwałą uznaje skargę za 

bezzasadną. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie skargi złożonej na Dyrektora Przedszkola Nr 2 w Myszkowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 



5 

 

Andrzej Giewon, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, 

Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz 

Szlenk, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Ewa Ziajska - Łazaj 

PRZECIW (1) 

Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (2) 

Beata Jakubiec-Bartnik, Jacek Trynda 

 

Do punktu 4.  

Zamknięcie obrad sesji.  
 

Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk poinformował, że kolejna planowana sesja 

odbędzie się 19.11.20r. również w trybie zdalnym. Jeszcze raz przeprosił za utrudnienia, 

a następnie zamknął obrady XXX sesji Rady Miasta w Myszkowie.   

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miasta w Myszkowie 

Jerzy Woszczyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Sylwia Cygan 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


